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Protokół Nr: LXXVII/2023 

z LXXVII - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 26.10.2023 r. 

 

LXXVII zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 14.20 – 15.05 pod przewodnictwem Pana 

Jerzego Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 13. Nieobecni radni: Pani Winnicka – nieobecność usprawiedliwiona, Pani Iwona 

Pawłowska – nieobecność usprawiedliwiona, Pan Damian Dolniak – nieobecność 

usprawiedliwiona. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

Przed rozpoczęciem realizacji punktów w obradach Przewodniczący Rady Miasta i Gminy 

Sanniki zarządził minutę ciszy w związku ze śmiercią byłej Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Brzezi Pani Górskiej Haliny. 

 

Ad.2. Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”, w brzmieniu:  

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXXVI – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej 

w dniu 07.09.2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

5. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przeprowadzonej przez podmioty 

uprawnione. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023 wraz 

z wynikami egzaminu ósmoklasisty. 

7. Przedstawienie opinii w sprawie wniosków i założeń do budżetu gminy na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki, 

2) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023, 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Dyskusja. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

12. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Protokół z LXXVI – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 

07.09.2023 r. przyjęto – jednogłośnie 10 głosami „za”, 3 głosy ,,wstrzymujące” w związku z 

nieuczestniczeniem w obradach ww. sesji (osoby wstrzymujące się od głosu: p. G. 

Kowalczyk, p. I. Pawłowska, p. J. Jabłoński, protokół przyjęto bez uwag. 

 

Ad.4. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.5. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przeprowadzonej przez podmioty 

uprawnione. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że podmiotami uprawnionymi do przeprowadzenia analizy 

oświadczeń majątkowych składanych do końca kwietnia według stanu na ostatni dzień 

poprzedniego roku są w przypadku burmistrza i przewodniczącego rady – wojewoda, a w 

przypadku radnych – przewodniczący rady, a następnie urząd skarbowy. 

Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki poinformował, iż z pisma Wojewody 

Mazowieckiego wynika, że Burmistrz i Przewodniczący Rady złożyli oświadczenia 

w komplecie. Wyniki analiz oświadczeń bez uwag. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

Natomiast jeśli chodzi o oświadczenia Radnych, Pan Przewodniczący poddał je analizie 

i stwierdził, że wszystkie zostały złożone w terminie i zawierały odpowiednie załączniki.  

Następnie w odpowiednim terminie oświadczenia zostały przesłane do urzędu skarbowego. 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęła do Rady informacja od Naczelnika Urzędu Skarbowego 

w Gostyninie. Urząd ma czas do końca października. Informacja zapewne wpłynie niebawem 

i zostanie odczytana przy najbliższej okazji. 

 

Ad.6. Z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023 wraz 

z wynikami egzaminu ósmoklasisty każdy Radny zapoznał się indywidualnie. Pytań do 

przedłożonych informacji nie było. Radni przyjęli informacje jednogłośnie – 13 głosami „za”. 

Wyżej wymienione informacje stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad.7. Przedstawienie opinii w sprawie wniosków i założeń do budżetu gminy na 2024 rok. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że wnioski do budżetu były szeroko omawiane 

i zaopiniowane na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Burmistrz Miasta i Gminy Sanniki poinformował, że gmina pozyskała bardzo dużo środków 

na inwestycje, jednak trzeba mieć na względzie, że na obecną chwilę nie zostały jeszcze 

podpisane żadne z umów i nie ma ryzyka co do otrzymania dofinansowania pomimo obietnic 

złożonych przez ministerstwa. Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił listę inwestycji, które 

otrzymały dofinansowanie: 

- PEFRON dofinansowanie na zagospodarowanie terenu przy szkole od frontu, 

- Urząd Marszałkowski Woj. Mazowieckiego – pozyskanie destruktu asfaltowego na ok 9 km 

dróg, 

- Mazowiecki Urząd Wojewódzki – dofinansowanie dla parafii w Sannikach i Osmolinie na 

remont kościołów, 

- Mazowiecki Urząd Wojewódzki – dofinansowanie na zagospodarowanie terenu przy szkole 

w części od ul. Żychlińskiej, 

- Mazowiecki Urząd Wojewódzki – remont i odbudowa drogi między Osmólskiem i 

Staropolem 

- Mazowiecki Urząd Wojewódzki – remont i budowa ulicy Fabrycznej, 

- Mazowiecki Urząd Wojewódzki – budowa ulicy Parkowej do ośrodka Specjalno -

wychowawczego w Mocarzewie, 

 

Ad.8. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

 

) Uchwałę Nr 357/LXXVII/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   
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Cieślak Adam X   

Dolniak Damian     

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  (2 Radnych nieobecnych na sesji) bez 

uwag. 

 

) Uchwałę Nr 358/LXXVII/2023 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy 

Sanniki na rok 2023  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian     

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  (2 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 359/LXXVII/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostynińskiemu. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian     

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  ( 2 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad.9. W interpelacjach i zapytaniach: 

- Jako pierwszy zapytanie do Burmistrza Miasta i gminy Sanniki skierował Pan J. Jabłoński, 

który zapytał przymiarki do realizacji zamierzeń związanych z uruchomieniem publicznego 

transportu dla mieszkańców gm. Sanniki, chodzi o dodatkową linię autobusów, które miały by 

umożliwić mieszkańcom dojazd do miejscowości poza teren naszej gminy. 

Pan Przewodniczący zapytał również o plan zagospodarowania przestrzennego na jakim jest 

to obecnie etapie, ponieważ doszło do zmian przepisów o miejscowych planach i być może 

dotychczasowe prace jakie zostały poczynione nic się zdadzą. 

Pan radny Nowicki skierował zapytanie w sprawie zakładu weterynarii, którym dotychczas 

zarządzał śp. Wojciech Klejne, pan radny nadmienił również, że może wypadało by postarać 

się o zasiedzenie ww. posesji, która może okazać się przydatna na potrzeby gminy. Jest tam 

zarówno budynek, garaże jak również działka, która mogła by posłużyć na bazę magazynową 

dla gminy Sanniki.  

Pan radny Marek Olczak zapytał na jakim etapie jest obecnie budowa kolektora dalszego 

odcinka kanalizacji sanitarnej wzdłuż ulicy Warszawskiej.  

 

Ad.10. W dyskusji: 

W dyskusji Burmistrz Miasta i Gminy Sanniki udzielił odpowiedzi na pytanie skierowanie na 

posiedzeniu komisji rady w sprawie kosztów związanych z odbiorem odpadów na terenie 

gminy, Pan Burmistrz powiedział, że koszty związane z odbiorem i zagospodarowaniem 

odpadów komunalnych z terenu gminy przez firmę Remondis są jednakowe, zarówno za 

odpady zmieszane jak i segregowane oraz BIO odpady. 

Pracownik Urzędu MiGS Karolina Czarkowska udzieliła również odpowiedzi na pytanie w 

sprawie mieszania frakcji odpadów podczas odbioru przez firmę. Pani Karolina 

poinformowała, że w przerwie skontaktowała, się z przedstawicielem firmy Remondis i 

zaalarmowała o zaistniałych sytuacjach, odpowiedź jaką pracownik firmy Remondis udzielił 

było, że sytuacje takie nie mogą mieć miejsca, jeżeli jednak ktokolwiek zauważył by tego 

typu zachowanie przez pracowników obsługujących odbiór odpadów na terenie gminy 
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Sanniki proszony jest o kontakt z urzędem gminy w tej sprawie. Pani Karolina nadmieniła 

również, że od 2 lat jak firma odbiera odpady z terenu gminy słyszy pierwszy raz o zaistniałej 

sytuacji dlatego poprosiła również o kierowanie informacji o zaistniałych sytuacjach 

bezpośrednio do niej celem jak najszybszego rozwiązania problemu. 

 

Ad.11. Odpowiedzi na zapytania udzielił Burmistrz. 

Burmistrz Miasta i Gminy Sanniki poinformował, że w związku z interwencjami 

mieszkańców o uruchomieniu linii autobusów PKS poczyniono rozmowy i udało się 

nawiązać porozumienie z okolicznymi gminami, podkreślił również, że nie z wszystkimi 

jednak takie porozumienie udało się podjąć, niektóre z okolicznych gmin nie są dodatkowym 

transportem zainteresowane. Jednak gmina Sanniki nie zamierza rezygnować z realizacji 

zamierzeń i chce uruchomić dodatkowy przejazd autobusów linii PKS tak aby połączyć naszą 

gminę z gminami Iłów, Sochaczew, Kiernozia, Gąbin oraz Pacyna, a dalej już z gminami 

Płock oraz Gostynin i Łowicz. Połączenia miały by być uruchomione od nowego roku 

kalendarzowego, na co również gmina Sanniki stara się pozyskać dofinansowanie. Burmistrz 

podkreślił również, że jeżeli dojdzie do sytuacji w której pomimo uruchomienia linii bardzo 

mała grupa mieszkańców będzie z niej korzystać gmina nie będzie dokładać do utrzymania 

tego typu transportu i zostanie on zlikwidowany. 

Pan Przewodniczący poprosił, że jeżeli będą znane już rozkłady jazdy autobusów, żeby 

rozkolportować je na stronach internetowych jak również wysłać do sołtysów. 

Pan Burmistrz poinformował, że na terenie gminy mieszkańcy mogą również poruszać się 

autobusami, które obecnie wożą dzieci do szkół i przedszkola na naszym terenie, przejazd taki 

odbywa się za symboliczną złotówkę. 

W sprawie planu zagospodarowania przestrzennego Burmistrz udzielił odpowiedzi, ze 

również zauważył zmianę przepisów w tym zakresie jednak nie pochylał się nad nimi tak 

dokładnie, jednak postara się do najbliższego posiedzenia rady zapoznać się ze zmianą 

obowiązujących przepisów i odbywać spotkanie z urbanistą w zakresie obecnie 

sporządzanego planu. 

Jeżeli chodzi o przejęcie od Skarbu Państwa budynku po śp. W. Klejne Burmistrz 

poinformował, że również orientował się w zaistniałej sytuacji w Starostwie Powiatowym, 

celem przejęcia ww. nieruchomości na potrzeby gminy, która mogła by służyć jako baza 

magazynowa na sprzęty będące własnością gminy, a w perspektywie późniejszych lat jako 

miejsce na zakład komunalny. 

W przypadku budowy dalszego odcinka kanalizacji sanitarnej wzdłuż ulicy Warszawskiej, 

Burmistrz poinformował, że prace prowadzone są cały czas jednak głównym problemem  jest 

brak zgody na realizację zadania przez mieszkańców posesji przyległych do ulicy 

Warszawskiej, i jeżeli brak zgody będzie się utrzymywał konieczna będzie budowa 

przepompowni. 

 

Ad.12. W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski i informacje: 

 

Więcej spraw nie podjęto.  

 

Ad.13. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

Protokolant: K.Czarkowska      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


